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Som eier av Frierveien familiebarnehage vil jeg på det sterkeste protestere mot forslagene 
som er fremmet angående endringer i tilskudd for barnehagene i Norge.  
Min familiebarnehage er meget sårbar økonomisk og jeg strever med å få penger fra 
kommunen allerede. Statstilskuddet er en garanti for at jeg kan gi barna et trygt sted å være og 
lønn til lovpålagt pedagogisk veiledning. Uten denne garantien vil jeg være helt avhengig 
kommunens økonomi og jeg mener også det vil gjøre det vanskeligere å tiltrekke seg godt 
faglig personale.  
Det vil derfor også bli mer attraktivt å jobbe i kommunale barnehager og foreldre som vil ha 
barn i familiebarnehager vil få færre å velge imellom. Familiebarnehager vil også være hardt 
presset dersom økonomisk likeverdig behandling fjernes fra lovverket. Jeg mener det er uhørt 
å fjerne noe som faktisk er en fordel for de mindre private barnehagene i Norge. Det 
kommunale tilskuddet jeg får er så lite at det bare dekker husleie og jeg ser med stor frykt på 
at dersom kommunene skal ha ansvar for all fordeling av de økonomiske midlene, vil vi få en 
meget uforutsigbar hverdag og gjøre det vanskelig å planlegge fremover. 
Jeg vil derfor gå imot alle nye forslag til forandringer i loven og vil heller oppfordre 
departementet til å presse kommunene til å åpne flere familiebarnehager. Jeg får mange 
tilbakemeldinger fra foreldre som ønsker å  ha sine barn i familiebarnehager nettopp fordi det 
er mindre forhold og mer hjemlig preg. Større er ikke nødvendigvis bedre, spesielt for de aller 
minste. Gjør heller loven om slik at familiebarnehager får lik rett som kommunale og private 
barnehager til oppstartmidler og tilskudd. Slik loven er i dag drives mange familiebarnehager 
på ideell basis.   
Jeg oppfordrer derfor kunnskapsdepartementet til å lytte til alle protester mot disse 
lovforslagene og ta innover seg at dessverre viser det seg gjentatte ganger at kommunene i 
dette landet ikke har god økonomisk sans. Mange går med dundrende underskudd og andre 
investerer i tap slik Terra skandalen har vist. 
Kommunene føler også et ansvar når staten øremerker pengene og det viser brev jeg har 
mottatt fra bydel Nordstrand.  
 
Uten statlig tilskudd står jeg med luen i hånden,- denne gang bakerst i køen. 
   
Hilsen 
 
Camilla C. Wilhelmsen 


